

Title (en)

Container with a membrane-like cover and method for applying a membrane-like cover to a container body.

Title (de)

Dose mit einem Membrandeckel sowie ein Verfahren zum Aufbringen eines Membrandeckels auf einen Dosenrumpf.

Title (fr)

Récipient avec couvercle sous forme de membrane et procédé de fixation d'un tel couvercle sur le corps d'un récipient.

Publication

EP 0180546 A2 19860507 (DE)

Application

EP 85810485 A 19851022

Priority

CH 517784 A 19841030

Abstract (en)

A tear-off membrane-like cover (5) has been connected to the bead (3) of a can body (1) along a circular region (d). The latter has been bent downwards after the membrane-like cover (5) was sealed on and now no longer lies in the plane of the cover (5). The region (d) of the membrane-like cover (5) can be detached from the can body (1) in the manner of a tape by means of an asymmetric tab (31) and the opening of the can can thereby be exposed. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein aufreissbarer Membrandeckel (5) ist längs eines kreisringförmigen Bereiches (d) mit dem Bördel (3) eines Dosenrumpfes (1) verbunden worden. Der Bereich (d) ist nach dem Aufsiegeln des Membrandeckels (5) nach unten umgebogen worden und liegt nun nicht mehr in der Ebene des Deckels (5). Mit einer asymmetrischen Lasche (31) kann der Bereich (d) des Membrandeckels (5) bandförmig vom Dosenrumpf (1) abgelöst und die Öffnung der Dose dadurch freigelegt werden.

IPC 1-7

B65D 77/20

IPC 8 full level

B65B 51/10 (2006.01); **B65D 17/00** (2006.01); **B65D 17/50** (2006.01); **B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 7/38 (2013.01)

Cited by

WO2024003514A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0180546 A2 19860507; EP 0180546 A3 19880727; CH 673826 A5 19900412

DOCDB simple family (application)

EP 85810485 A 19851022; CH 517784 A 19841030